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Dr. Szili Katalinnak
az Országgyűlés eInt5kenek
Helyben

Tisztelt Fhwk Asszony!

OGY KTK

Országgyűlés Hrvataia

Irományszám : k j a 938 q ,
ORSZkGGYáLIESIY VISEL6 trkezett : 2006 MARC 17.

A Rsz. 41 .§ (1} (2) beekezdése, valeuiint 118 .§ (1) bekezdése alapján - figyelemmel a 115.§
(2) b .kezdésére - bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést szeretnék feltenní
Gyuresány Ferenc Miniszterelnök Ürnak

M korra várható, hogy az erdei kisvasutak emel~í h~jutnak az Idol
raükő aíteté :ix támo ~

	

oz!
crix mei.

Tisztelt M riszt€reln5k úri

Az erdei kisvasutak működtetése évek óta gondot jelent az üzemeltetbk sz anáfa. Ttibbszz

tr-ttenn fel kérdést annak érdekéhen, hogy mindenki- ftíleg a fenntartök- vildgosan lássák :

milyem forrásiul, mikor és milyen tetemezésben s7Amithatnak támogatásra .

Legutóbb a tavaszi ülésszak utolsó napján, azonnali kérdés formájában kértem tájékoztatást ez
iigyően Koibcr István Mh2iszter Urtbl, aki válaszéban megaro"sitette, hogy az FVM erdészeti
feladatok célelőirányzata az a forrás, amelyből a kisvasutak mükodte :: se anszirozhat6 .

Egyediali feltétet az, hogy ezek a vonatok turisztikai, illetőleg személys7- ATfftdsi célokból

menetrendszerűen tizemeljenek, b3zlekedjenek .
A fenntartók számára azonban mindez komoly nehézséget jelent, hiszen folyamatos,
k%számithat6 tátogatás 1üányában nehezen oldhatd meg a mük6dtetés-
A 2006-os költségvetési törvényjavaslathoz benyújtott módosító javaslatomban megemeltein
azt a keretösszeget, amelyből az erdei kisvasutak támogatása biztosfthatő, s javaslatomat az

Országgyti1és el is fogadta. Az Bsszeg növelése mellett fontosnak tartom, hogy a fenntartók
megfelelő idbben jussanak hozzá a támogatáshoz .
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Fixnek hiányában nincs ami őiztasitana a folyamatos műkodési koltségeket, a dolgozói
béreket (a nagybörzsönyi kisvasút Ozomeltetését biztosítd, önkormfnyzati alapítású kht . a
,m6kCdtetési tóm gatAs WwyAban jelenleg sem áaad bArt fmotni a kisvasi#x miák tet :~séta~eaa
kózremíikődb dolgozóknak). Az elmúlt évben is ebbdl a celelóirAnyzatból lehetett
kifizeteseket teljesíteni, ugyanakkor ezek a kifizetések csak az év misodik felében tőrtértek
meg.

Mindezek alapján kérdésem a Tisztelt Minisztercink úrhoz a következd :
1 . Tőrtértek- igaár kifizetések az idei évben az exdei kisvasutak fitm~tcSi számrím?

Amennyiben nem, mikortól és milyen ínezrezésben várba-ti a működtetéshez
nélkiilüzhet$tlen fwások, támogatók hiztosíi4qA7

A választ irásbam kéren L

Budapzsí, 2n6. ázr-ias 17 .

Tisztelettel:

2
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